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Abstract (en)
A chair has a chair column (4) on which a front seat carrier part (6) is fixedly arranged. To the latter there is attached, by means of a pivot shaft (8),
a rear seat carrier part (7) which in turn carries a backrest carrier (14) for a backrest. A seat (10) is supported on the two seat carrier parts (6, 7).
The seat (10) is supported in relation to the rear seat carrier part (7) via a supporting shaft (12') which is adjustable in height relative to the rear
seat carrier (7) by means of a seat inclination-adjusting device (13). The seat inclination-adjusting device (13) may be in the form of a retrofit kit.
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Stuhl weist eine Stuhlsäule (4) auf, an der ein vorderer Sitzträgerteil (6) fest angeordnet ist. An diesem ist mittels einer Schwenkachse (8) ein
hinterer Sitzträgerteil (7) angebracht, der wiederum einen Rückenlehnenträger (14) für eine Rückenlehne trägt. Auf den beiden Sitzträgerteilen (6,
7) ist ein Sitz (10) abgestützt. Der Sitz (10) ist gegenüber dem hinteren Sitzträgerteil (12) über eine Stützachse (12') abgestützt, die mittels einer
Sitzneigungs-Verstelleinrichtung (13) relativ zum hinteren Sitzträger (7) höhenverstellbar ist. Die Sitzneigungs-Verstelleinrichtung (13) kann als
Nachbausatz ausgestaltet sein. <IMAGE>
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